



عام زايد
YEAR OF ZAYED

تدوير
Tadweer
مركز إدارة النفايات - أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi



Circular No. (10) for the year 2018

تعميم رقم (10) لسنة 2018

Date : 17/12/2018

التاريخ : 2018/12/17

RefNo : CWMH/LTD/ 1864/ 18

الرقم : 18 / 1864 / CWMH/LTD

Dear/ All facilities operating in the field of waste management in the emirate of Abu Dhabi

السادة/ كافة المنشآت العاملة في مجال إدارة النفايات في إمارة أبوظبي

Subject: Auto Renewal Initiative

الموضوع: مبادرة التجديد التلقائي

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the above mentioned subject, Abu Dhabi Waste Management Center (Tadweer) is seeking to develop its procedures and provide best services to its customers. Kindly be informed that Tadweer activated "The Auto Renewal Initiative" targeted all Environmental Service Providers and waste producers including waste producers whose generate more than 250 tons annually without the necessity to submit a renewal application in order to ensure the business continuity.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وسعيًا من مركز أبوظبي لإدارة النفايات (تدوير) لتطوير إجراءاته وتقديم أفضل الخدمات لمتعامله الكرام، نحطيكم علماً بأنه قد تم تفعيل "مبادرة التجديد التلقائي" والتي تهدف إلى إنجاز طلبات التجديد لمزودي الخدمات البيئية ومنتجات النفايات بما يشمل كبار المنتجين الذين يزيد إنتاجهم من النفايات عن 250 طن سنوياً دون الحاجة لتقديم طلب تجديد مما يسهم باستمرارية الأعمال للمنشأة وعدم تعطّلها.

Abu Dhabi Waste Management Center (Tadweer) will create an Auto Renewal application and finalize the procedures whenever possible; and the facility will be contacted through the applied communication channels if any additional documents are needed.

وسيقوم مركز أبوظبي لإدارة النفايات (تدوير) بإنشاء طلب التجديد التلقائي ونجاز المهام المرتبطة به متى ما كان ذلك ممكناً، على أن يتم التواصل مع المنشأة من خلال القنوات الرقمية لطلب أية مستندات إضافية.

For inquiries please contact us through e-mail:

للاستفسار يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

info@cap-cwm.com

info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation ,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ,,,

د. سالم خلفان الكعبي

المدير العام بالإدارة

تدوير
Tadweer
مركز إدارة النفايات - أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

P.O. Box 48448, Abu Dhabi
United Arab Emirates
Tel: +971 2 818 5555
Fax: +971 2 818 5559
Email: info@tadweer.ae

ص.ب: 48448، أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة
هاتف: +971 2 818 5555
فاكس: +971 2 818 5559
بريد إلكتروني: info@tadweer.ae